



致 To : 全體會員 (All Members)  
由 From : 香港綫路板協會 (HKPCA)

編號 Ref # : M-19-023  
日期 Date : June 11, 2019

**HKPCA 環保和安全生產座談會 (7 月 12 日惠州；免費參加)**  
**HKPCA Symposium on Environmental Protection and Safety Production**  
**(Huizhou, 12 July; Free Participation)**

第一輪中央環保督察共向地方政府轉辦群眾舉報案件約 17.9 萬件；立案處罰 4 萬多家企業，罰款 24.6 億元；立案偵查 2,303 件，行政和刑事拘留 2,264 人。2019 年中國將啟動第二輪中央環保督察。為幫助會員更好的應對新形勢下國家對企業環境保護提出的新要求；幫助會員企業做好環保、安全生產工作。本會計劃在珠三角 PCB 聚集區不定期舉辦環保座談會。2019 年第二場座談會定於 7 月 12 日在惠州舉辦。

In the first round of central environmental inspection, a total of 179,000 cases were transferred to local governments, and 40,000 cases were imposed, with fines amounting 2.46 billion yuan; 2,303 cases were filed for investigation and 2,264 individuals were detained. The second round of central environmental inspection will be launched this year. To help members better cope with the new requirements of environmental protection under the new situation, HKPCA plans to hold environmental symposiums in the Pearl River Delta area where PCB manufacturing sites are located. The second symposium in 2019 is scheduled to be held in Huizhou on July 12.

座談會主要探討內容：

- 2019 中央環保督察的重點
- 《电子工业污染物排放标准》、《印制电路板行业规范条件》
- 新《環保法》重點解讀

Main content of the symposium :

- Key points of central environmental inspection in 2019
- 《 Emission standard of pollutants for electrical industry 》、《 PCB industry specification conditions 》
- Interpretation of the new Environmental Protection Law



HKPCA 希望通過座談會：

- PCB 行業可以更清晰的了解國家政策變動；
- 提供行業商貿、技術交流的機會；
- 共同探討經營過程中遇到的困難或成功經驗，促進 PCB 行業發展。

HKPCA hopes that through the symposium:

- PCB industry can have a clearer understanding of the changes in national policies;
- Provide more opportunities for business and technology exchanges in the industry;
- Exchange experiences and promote the development of the PCB industry.

座談會時間 Symposium time：

- 2019 年 7 月 12 日（星期五） 14:00 ~ 16:30 Friday, July 12, 2019, 14:00~16:30

座談會地址 Symposium address：

- 惠州麗景國際花園酒店 8 樓百和廳 Legend International Hotel, 8th floor Baihe hall  
惠州市惠陽淡水南門西街 Nanmen Street West, Danshui, Huiyang, Huizhou

參會費用 Participation fee:

- 免費，非會員公司限報 2 人；會員公司限報 4 人。名額有限，請速報名！
- Free, non-member limited to 2 people; member limited to 4 people.

請填寫報名表格並於 2019 年 7 月 5 日前電郵回覆：[patrickyu@hkpca.org](mailto:patrickyu@hkpca.org)

Please fill in the registration form and reply by e-mail before July 5, 2019:

[patrickyu@hkpca.org](mailto:patrickyu@hkpca.org)

下載報名表格

Download [registration form](#)

查詢 Inquiry：

余先生 Patrick Yu Tel#: (86) 755 8624 1689; Email ID: [patrickyu@hkpca.org](mailto:patrickyu@hkpca.org)

袁小姐 Susan Yuan; Tel#: (86) 755 8624 1673; Email ID: [susanyuan@hkpca.org](mailto:susanyuan@hkpca.org)

此致

香港綫路板協會 秘書處

Sincerely,

HKPCA Secretariat



## 回条 Reply Form

### 2019年7月环保和安全生产座谈会

日期：2019年7月12日(星期五)

时间：14:00 ~ 16:30

地点：惠州丽景国际花园酒店8楼百和厅  
惠州市惠阳淡水南门西街

致：HKPCA-PRC 秘书处

参加者详情：

人数	参加者姓名(必填)		职位	参加者	学历(请选择一项)		
	英文	中文		手机号(必填)	预科或以下	大专或本科	硕士或博士
1							
2							
3							
4							

费用:免費，名額有限，請即報名！

对是次座谈会之期望或希望分享的问题：

---

联络人资料：

公司名称：\_\_\_\_\_

公司地址：\_\_\_\_\_

姓名：\_\_\_\_\_ 电话

号码：\_\_\_\_\_

电邮地址：\_\_\_\_\_ 传真

号码：\_\_\_\_\_

**\*\*\*截止报名日期: 2019年7月5日\*\*\***